
Leider	  Hassan	  zei	  al	  bij	  de	  start	  van	  het	  seizoen:	  “Met	  deze	  jongens	  gaan	  we	  kampioen	  
worden.”	  En	  dat	  werden	  ze	  met	  JO12-‐3,	  zo	  schreef	  het	  team	  in	  de	  nieuwsbrief	  van	  maart	  
dit	  jaar.	  Hassan	  is	  verhuisd	  en	  neemt	  afscheid	  van	  Olympia	  via	  dit	  interview.	  	  
	  
De	  vader	  van	  Hassan	  is	  in	  Gouda	  terecht	  gekomen	  via	  Compaxo.	  De	  Goudse	  vleeswarenfabriek	  
heeft	  eind	  zestiger	   jaren	  veel	  gastarbeiders	   in	  Marokko	  geworven	  om	  openstaande	  vacatures	  
in	  te	  kunnen	  vullen.	  We	  starten	  het	  interview	  	  met	  dit	  stukje	  persoonlijke	  geschiedenis	  doordat	  
we	  toevallig	  afspreken	  op	  de	  plek	  waar	  Hassan	  als	  klein	  jongetje	  meeging	  naar	  de	  baas	  van	  zijn	  
vader	  toentertijd.”	  	  
	  
Gestart	  als	  voetballer	  bij	  Olympia	  
Hassan	  (42	  jaar)	  heeft	  zelf	  bijna	  de	  hele	  jeugdopleiding	  bij	  Olympia	  doorlopen.	  Van	  de	  F’jes	  tot	  
en	   met	   de	   B	   jeugd.	   “Ik	   heb	   Hans	   Man	   in	   ’t	   Veld	   en	   Dick	   Vleggeert	   als	   trainer	   gehad	   onder	  
andere.	  Hans	  en	  ik	  herkenden	  elkaar	  direct	  toen	  we	  elkaar	  in	  de	  kantine	  tijdens	  de	  training	  van	  
de	   Voetbalschool	   zagen	   dit	   seizoen.	   ”	   Zijn	   mooiste	   herinnering	   aan	   Olympia:	   “Kampioen	  
worden	   in	   de	   B2	   onder	   leider	   Paul	   Spijkerman	   (red.	   en	   Tom	   Kraayeveld.	   Paul	   is	   dit	   seizoen	  
trainer/coach	   van	   JO13-‐1).”	   	   “Ik	   speelde	   in	   dezelfde	   periode	   in	   de	   junioren	   bij	   Olympia	   als	  
Rachid	  Meshir	  en	  Chakib	  Salmane	  (dit	  seizoen	  coördinator	  bij	  de	  VBS).	  Chakib	  was	  denk	  ik	  een	  
jaartje	   ouder.	   Op	   de	   foto	   bij	   zijn	   interview	   (link)	   herken	   ik	  wel	   jongens	  met	  wie	   ik	   ook	   heb	  
gespeeld.”	  “Toen	  voetbalden	  ook	  Olympianen,	  die	  het	  prof	  voetbal	  haalden	  zoals	  Michel	  Breuer	  
(o.a.	  Excelsior,	  Heerenveen	  en	  NEC)	  en	  Mourad	  Mghizrat	  (speelde	  o.a.	  bij	  FC	  Den	  Bosch,	  Sparta	  
en	  Willem	  II).	  	  Mourad	  sprak	  ik	  destijds	  regelmatig.	  Zoals	  ook	  Kevin	  Blom	  in	  die	  tijd.	  Maar	  ja,	  je	  
wordt	  ouder	  en	  contacten	  verwateren.	  Toen	  zagen	  we	  elkaar	  in	  de	  stad	  op	  een	  tijd	  dat	  ik	  nu	  op	  
een	  oor	  lig.”	  
	  
	  “In	   de	   A-‐jeugd	   ben	   ik	   gestopt.	   Was	   een	   moeilijke	   tijd.	   Mijn	   vader	   overleed	   al	   op	   56-‐jarige	  
leeftijd.”	   	  En	  “	  Je	  moest	  toen	  altijd	  twee	  keer	  trainen	  per	  week.	  Anders	  zat	   je	  op	  de	  bank.	  Dat	  
deed	  ik	  en	  toen	  moest	  ik	  toch	  op	  de	  bank	  starten	  terwijl	  een	  andere	  speler,	  die	  maar	  een	  keer	  
was	  geweest,	  wel	  in	  de	  basis	  stond.	  Dat	  voelde	  als	  zo	  oneerlijk.	  Ik	  voelde	  mij	  niet	  geaccepteerd	  
en	  erkend.”	  	  
	  
Hassan	  voetbalde	  later	  enkele	  jaren	  in	  de	  senioren	  bij	  verschillende	  Goudse	  verenigingen:	  GSV,	  
Donk	  en	  Gouda.	   	  En	  nu?	  “Ik	  heb	  een	  tijd	   in	  het	  buitenland,	   in	  Frankrijk	  gewerkt,	  bij	  de	  broer	  
van	  mijn	  vrouw.	  Mijn	  gezin	  bleef	  in	  Nederland.	  Toen	  geen	  tijd	  voor	  voetballen.	  Maar	  nu	  huren	  
we	   iedere	   zondag	   een	   zaal	   met	   vrienden.	  Wel	   slecht	   voor	   je	   knieën.	   Maar	   lekker	   een	   potje	  
voetballen.”	  
	  
Trainer	  bij	  JO12-‐3	  
Dit	  seizoen	   is	  Hassan	  trainer	  geworden	  bij	  het	   team	  van	  zoon	  Wassim,	  waar	  hij	  al	   leider	  van	  
was.	  Wassim	  is	  de	  een	  na	  oudste	  in	  het	  gezin	  van	  vijf	  kinderen.	  Ook	  broetje	  Ibrahim	  voetbalt.	  
Dit	   seizoen	   is	   hij	   gestart	   in	   de	   Voetbalschool,	   waar	   Wassim	   destijds	   ook	   is	   begonnen	   bij	  
Olympia.	  	  
	  
“Toen	  onze	  trainer	  Yoran	  voor	  zijn	  werk	  langere	  tijd	  naar	  het	  buitenland	  moest,	  ben	  ik	  in	  het	  
ontstane	  gat	  gesprongen.	  Goede	  training	  krijgen	  ongeacht	  in	  welk	  team	  je	  zit	  is	  heel	  belangrijk	  
voor	  de	  spelers.	  Voor	  hun	  ontwikkeling	  en	  motivatie.	  Erkenning.	  Anders	  raak	  je	  ze	  kwijt.	  En	  we	  
betalen	  toch	  allemaal	  dezelfde	  contributie?”	  	  
	  



“Ik	  ben	  ontzettend	  trots	  op	  het	  team.	  Eerst	  winterkampioen,	  gepromoveerd	  naar	  de	  3e	  klasse.	  
En	  dan	  weer	  direct	   bovenaan	   staan.	   Zo	   jammer	  dat	   de	  wedstrijd	   tegen	  directe	   tegenstander	  
Sportlust	  door	  corona	  niet	  door	  kon	  gaan.”	  
	  
En	  nu	  weg.	  Waarom?	  
Dertien	  jaar	  stond	  Hassan	  op	  een	  wachtlijst	  voor	  een	  ander	  huis.	  “Ons	  huis	  was	  te	  klein	  voor	  
het	   gezin	   en	   niet	   goed	   bewoonbaar	   meer	   doordat	   er	   overal	   schimmel	   was.	   Ik	   heb	   de	  
huurcommissie	  er	  bij	  gehaald.	  De	  verhuurder	  heeft	  toen	  om	  uit	  de	  impasse	  te	  komen	  een	  ander	  
mooi	  huis	  aangeboden	  in	  de	  wijk	  Triangel	  in	  Waddinxveen.	  Dat	  hebben	  we	  geaccepteerd	  en	  we	  
zijn	  verhuisd.”	  De	  afgelopen	  maanden	  is	  op	  en	  neer	  gependeld	  tussen	  Waddinxveen	  en	  Gouda.	  
De	  oudste	  blijft	  komend	  schooljaar	  in	  Gouda	  naar	  het	  Antonius	  gaan	  (VWO).	  Maar	  Wassim	  en	  
de	  andere	  schoolgaande	  kinderen	  stappen	  over	  naar	  basisschool	  TOV	  in	  Waddinxveen.	  En	  naar	  
voetbalvereniging	  Be	  Fair	   in	  Waddinxveen,	  waar	  Wassim	  komend	   seizoen	   in	  de	   JO13-‐1	   gaat	  
voetballen.	  	  
	  
Op	   zaterdag	   27	   juni	   speelde	   het	   team	   een	   wedstrijdje	   om	   het	   mooie	   seizoen	   af	   te	   sluiten.	  
Vertrekkende	  spelers	  Wassim	  en	  Pablo	  Sciarone	  werden	  bedankt	  	  door	  hun	  teamgenoten	  met	  
een	  prachtig	  cadeau.	  
	  
Hassan	  “Wie	  weet	  komen	  we	  in	  de	  toekomst	  weer	  terug.	  Met	  pijn	  in	  ’t	  hart	  neem	  ik	  afscheid.	  Nu	  
kijk	  ik	  terug	  op	  een	  fantastische	  samenwerking	  met	  Marco	  van	  Hazendonk	  en	  Yoran	  Westmaas	  
als	  trainers.	  En	  een	  team	  dat	  een	  beetje	  familie	  is	  geworden.”	  En	  nu	  snel	  naar	  het	  veld.	  Er	  moet	  
ook	  nog	  getraind	  worden	  vandaag	  (maandag	  29	  juni	  2020).	  	  
	  
Interview	  juni	  2020	  met	  Hassan	  door	  Wilma	  Neefjes	  
	  
	  

	  


